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Protokollsanteckning ärende 13 – Funktionsprogram för 
grundskolan 

 
Att Grundskolenämnden tar fram ett funktionsprogram för skolan är bra. Vi hoppas att 
det här funktionsprogrammet bidrar till bättre och ändamålsenliga skolor för personal 
och elever och att kostnaderna för lokaler hålls nere. Att bygga kostnadseffektiva och 
ändamålsenliga lokaler bidrar till att en större del av elevpengen kan läggas på 
undervisning i stället för fastighetsdrift. Vi saknar dock resonemang kring ekonomi i 
ärendet. På nämndsammanträdet lyfte vi därför frågan om det finns en risk att vi låser 
fast oss i dyra skolbyggnader med det här ärendet men fick svaret från förvaltningen att 
programmet ska bidra till lägre kostnader. Vi hade önskat att resonemang kring ekonomi 
och kostnader hade funnits med i ärendet.  
 
I en kommun finns det två stora kostnadsposter, personal och lokaler. När vi bygger nya 
skolor så behöver vi se längre än bara till skolans behov. Förutom det självklara 
samutnyttjandet av idrottshallar bör vi tänka längre. Slöjdsalar och möteslokaler kan 
med fördel användas av föreningar och civilsamhälle och musiksalar kan bidra till att 
kulturskolan kommer närmare barnen. 
 
Det är också viktigt att på ett tidigt stadium involvera den pedagogiska personalen vid 
om-, ny-, och tillbyggnad av våra skolor och då inte bara skyddsombudet så exempelvis 
musiksalar fungerar för ämnet. 
 
Slutligen så behöver avtalet mellan Kultur- och fritidsnämnden och skolnämnderna 
avseende idrottshallar revideras så att fler Huddingebor kan använda våra gemensamt 
ägda idrottsanläggningar vilket är helt i linje med kommunens idrottspolitiska program. 
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